



## St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association

SMCC-P4/1920

23 September 2019

Dear Parents/Guardians,

### **Election of Parent Managers for the term of 2019-2021 Further Extension of Nomination Deadline**

The 2019-21 Parent Manager Election Nomination has been launched and the deadline extended to 20/9/2019 (Friday). Until the end of the extended nomination period, we have received only one nomination for the election. As the number of candidates is smaller than the number of vacancies, the PTA will **further extend the deadline of nomination to 27/9/2019 (Friday)**, and the date of voting will be re-scheduled for 11/10/2019 (Friday).

The nomination form can be obtained from the School Office or downloaded from the website of the Association. (<http://www.smccpta.org/en/home/index.html> )

Yours sincerely,

Ms Berenice Lau  
Returning Officer

Ms Prudence Lai  
PTA Chairperson

✂-----✂-----✂-----

Class: \_\_\_\_\_ No.: \_\_\_\_\_

Reply Slip

(to be returned to Class Teacher by 24 September 2019)

To: Ms Prudence Lai, PTA Chairperson

Your notice dated 23 September 2019 concerning 'Election of Parent Managers for the term of 2019-2021- Further Extension of Nomination Deadline' has been read and carefully noted.

Name of Student: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ No.: \_\_\_\_\_

Parent's Name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

SMCC-P4/1920



## St. Mary's Canossian College Parent Teacher Association

SMCC-P4/1920


敬啟者：


### 2019 - 2021 年度家長校董選舉 進一步延長提名截止日期

本校家長校董選舉程序已於 2019 年 9 月 2 日開展，提名截止日期亦已延長至 2019 年 9 月 20 日（星期五）。直至上述提名期結束，本會僅收到一位選舉提名。由於參選人數少於校董空缺之總數，因此本會現將提名截止日期進一步延長至 2019 年 9 月 27 日（星期五），投票日期亦因此順延至 10 月 11 日（星期五）。

提名表格可於本校校務處索取或在本會網頁下載。（本會網址：<http://www.smccpta.org/tc/home/index.html>）

此致  
各位家長

  
家長校董選舉主任  
劉燕宜老師

  
家長教師會主席  
黎寶君女士

謹啟

二零一九年九月二十三日

✂-----✂-----✂-----

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

### 2019 - 2021 年度家長校董選舉-進一步延長提名截止日期 通知書覆函 (於九月二十四日交回班主任)

敬覆者：

頃接 家長教師會於二零一九年九月二十三日來函，得悉 2019 - 2021 年度家長校董選舉進一步延長提名截止日期詳情。

此致

黎主席

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

日期：二零一九年\_\_\_\_月\_\_\_\_日

SMCC-P4/1920